

PROVINCE DE QUÉBEC
MRC DES LAURENTIDES
VILLE DE BARKMERE



VILLE DE / TOWN OF

BARKMERE

AUX CONTRIBUABLES DE LA VILLE DE BARKMERE

AVIS PUBLIC

ADOPTION DU BUDGET 2019 ET DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS

Conformément à l'article 474.2 de la *Loi sur les cités et villes*, est par la présente donné par le soussigné, secrétaire-trésorière de la Ville de Barkmere :

Qu'à la séance extraordinaire du conseil, qui aura lieu le 8 décembre 2018 à 10h00 au Centre Communautaire de Barkmere, le Conseil de Ville de Barkmere adoptera le budget 2019 ainsi que le programme triennal d'immobilisations.

DONNÉ À Barkmere, Québec, ce 28^{ème} jour de novembre 2018

(Original signé)

Martin Paul Gélinas
Directeur général et
secrétaire-trésorier

PROVINCE OF QUEBEC
RCM OF LAURENTIANS
TOWN OF BARKMERE



VILLE DE / TOWN OF

BARKMERE

TOWN OF BARKMERE RATEPAYERS

PUBLIC NOTICE

ADOPTION OF THE 2019 BUDGET AND THE THREE-YEAR CAPITAL EXPENDITURES PROGRAM

In accordance with section 474.2 of the *Cities and Towns Act*, is hereby given by the undersigned, secretary-treasurer of the Town of Barkmere,

THAT at a special meeting, to be held in the Community Center on December 8th 2018 at 10:00 a.m., the Council of the Town of Barkmere will adopt the 2019 Budget and the Three-Year Capital Expenditures Program.

GIVEN AT Barkmere, QC, this 28th day of November 2018

(Original signed)

Martin Paul G  linas
Director General and
Secretary-Treasurer